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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helvben

Tisztelt Elnök Asszony!

,„Jégkorongban és vízilabdában igen, kézrlabdkban nem?" címmel a Házszabály 91 . $-a
alapján kérdése kívánunk benyújtani Gyuresány Ferenc gyermck-, ifjúsági és sportmi~er
úrhoz .
A kérdPSre írásban kérjük a val aszt .

Tisztelt Miniszter úr!

A közelmúltban többsor előfordult, hogy külfíaldi származású, azonban hosszabb-rövídebb

ideje hazánkban szereplő sportoló kapott soron kívül magyar állampolgárságot_ Bevett
gyakorlatnak tűnk ez a jégkorongban és a vízilabdában is, hiszen Sille Tamás és Gergely
István példája is ezl bizonyítja .

Egy másik magyar sikersportágban, a női kézilabdában is mát hosszabb ideje szükség volna
erre a logikusnak türtö lépésre, hiszen a nyolc éve már hazánkbani játszó, korábban három
országban bajnoki címet szerző, magyarul remekül beszélő, a továbbí életét és munkáját

Magyarországon tervező kézilabdakapus, Irina Sirina mnst már hosszú ideje vár arra, hogy
magára húzbassa a magyar válogatott mezét .
A Magyar Kézilabda Szövetség, a női válogatott szövetségi kapitánya, valamint a játékost
jelenleg alkalmazó Gyóri Graboplast ETO Kézilabda Club egybehangzó véleménye alapján
szükség van a kiváló játékosra, akivel jelentősen erősödne a magyar nemzeti csapat .

Mindezek alapján tisztelettel kérdezzük Miniszter úrtól :
Mi akadályozza Irina Sírina honosítását?

Mit kíván tenni a Gyermek-, ifjúsági és Sportminisztérium Trina Sirina honosításának

felgyorsítása érdekében?
Ami gyakorlat a jégkorongban és a vízilabdában, miért nem lehet az a kézilabdában is?

Várjuk megtisztelő válaszát .
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írásbeli kérdés .
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